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Zápisnica 

z 25. verejného rokovania OZ Horné Obdokovce, konaného dňa 06. 11. 2014 

__________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  Gabriela Macháčová, Mgr. Stanislav Ďurina, Jozef Sedlár, Peter Flak, 

PharmDr. Helena Sedlárová, Jozef Gális, Bc. Martina Šišková 

 Ing. Gabriel Pozdech – hlavný kontrolór obce 

MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Ing. Jana Gerhátová – ekonómka 

Ing. Monika Laciková – zapisovateľka 

 

Ospravedlnení:– Oto Uhrík,  Zdenko Majtényi - poslanci OZ   

 

1. Otvorenie 

 

25. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  

Na rokovaní privítala všetkých prítomných. Poslanca p. Majtényiho a p. Uhríka ospravedlnila. 

Z celkového počtu 9 poslancov OZ sa rokovania zúčastnilo 7. Starostka vyhlásila rokovanie za 

uznášania schopné. 

 

Program rokovania obdržali poslanci v pozvánke. Program je v tomto znení: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Rozpočet výdavkov a príjmov 2015-2017 

4. Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou  

5. Organizačné záležitosti 

6. Diskusia 

7. Návrh na uznesenie 

8. Ukončenie 

 

Starostka navrhla zmenu v bodoch programu, aby sa najskôr prerokoval bod 4 – schválenie 

dotácií a príspevkov poskytovaných obcou a potom by nasledoval bod 3 – rozpočet výdavkov 

a príjmov 2015-2017.  

Mgr. Ďurina žiadal ekonómku obce Ing. Getrhátovú o vysvetlenie, o aký plán rozpočtu ide.  

Ing. Gerhátová vysvetlila, tým, že je nový program účtovania, rozpočet má iný vzhľad, je 

podrobnejší a je iný ako po minulé roky. Mgr. Ďurina sa informoval, prečo neboli o tom 

upovedomení. Ing. Gerhátová odpovedala, že na predošlých zastupiteľstvách sme takúto 

informáciu oznámili.   

PharmDr. Sedlárová chcela do bodov programu dať návrh na odmenu pre starostku. Poslankyňa 

Macháčová jej odpovedala, že odmena starostovi neprislúcha podľa zákona, môže byť 

zohľadnené vo funkčnom plate, ktorý sa schvaľuje minimálne jeden krát za rok a v tomto roku 

už bol prerokovaný.  

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu, či súhlasia so zmenou bodov v programe.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Body programu všetci jednohlasne schválili so zmenami, ktoré navrhla starostka obce MVDr. 

Jana Martonková.  

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov:  

p. Macháčová a p. Sedlár.  

Za členov návrhovej komisie navrhla: p. Flak, Mgr. Ďurina, Bc. Šišková.  

Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci schválili jednohlasne.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

2. Kontrola plnenia uznesení  

 

Ing. Pozdech predniesol kontrolu plnenia uznesení. Správa je priložená k zápisnici.  

Poslanci OZ berú na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení.  

 

3. Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou 

 

Starostka predniesla žiadosti o dotáciu SENIOR-u, OTJ, ROZVOJ, DHZ, ktoré sú priložené 

k zápisnici.  

 

Mgr. Ďurina žiadal vysvetlenie od ekonómky, či v rozpočte výdavkoch je dotácia v sume 

15.000,- € len pre OTJ, alebo je tam zahrnutý aj SENIOR ? Ing. Gerhátová odpovedala, že 

dotácia SENIOR je samostatne v položke.  

 

 Mgr. Ďurina za sociálno-ekonomickú komisiu (ďalej len SEK) predniesol vyjadrenia 

k žiadostiam o dotáciu. Príspevok pre ROZVOJ vo výške 800,- € SEK navrhuje schváliť.  

       Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, schváliť príspevok pre ROZVOJ vo 

výške 800,- €.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

       Príspevok pre ROZVOJ vo výške 800,- € bol jednohlasne schválený.  

 

 Ďalej SEK prerokovala žiadosť Dobrovoľného hasičského zboru Horné Obdokovce. 

Navrhuje schváliť dotáciu vo výške 1.000,- €. 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, schváliť dotáciu pre DHZ Horné 

Obdokovce vo výške 1.000,- €. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Bc. Šišková, Mgr. Ďurina, Flak, Macháčová, Gális, Sedlár 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová 

 

       Dotácia pre DHZ vo výške 1.000,- bola schválená.  

 

 Mgr. Ďurina za SEK predniesol, že prerokovali žiadosť SENIOR DD a SS o dotáciu vo 

výške 9.000,- € a zhodli sa na tom, že podobne ako v prípade dotácie pre OTJ treba brať 

v úvahu volebné obdobie a zmenu poslancov OZ a navrhujú schváliť dotáciu vo výške 
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7.000,- €. Ušetrené finančné prostriedky vo výške 5.000,- € sa môžu použiť na uhradenie 

finančného príspevku na ŠKD a zvyšných 4.000,- € sa môže použiť v návrhu rozpočtu obce, 

napr. v kapitole „Modernizácia a rozvoj“.  

Poslanec Flak sa informoval riaditeľky SENIOR-u p. Košíkovej, ako ich zníženie dotácie 

ovplyvní. Pani Košíková odpovedala, že budú musieť zvýšiť poplatky za pobyt.  

Poslankyňa Bc. Šišková sa informovala, čo v prípade, ak bude SENIOR potrebovať finančné 

prostriedky na havarijný stav. P. Košíková odpovedala, že v tom prípade si budú financie 

pýtať od obce. Poslanec Flak je presvedčený, aby sa dotácia vo výške 9.000,- € ponechala, 

v prípade zrealizovania projektu na zateplenie budovy SENIOR-u, sa môžu potom náklady 

znížiť. Poslankyňa Macháčová navrhla, aby sa k tomu už vyjadrilo nové OZ. PharmDr. 

Sedlárová dodala, že rešpektuje názor SEK. Poslankyňa Bc. Šišková dodala, aby sa bral do 

úvahy aj plat dôchodcov (klientov SENIOR-u), už teraz majú vysokú sumu za pobyt. 

Poslanec Flak navrhol p. Košíkovej sledovať rozpočet. Mgr. Ďurina poznamenal, že 

v prípade havaríjneho stavu, OZ vždy schválilo peniaze na tieto účely.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za sumu 9.000,- €. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Gális, Sedlár, Bc. Šišková 

PROTI: PharmDr. Sedlárová, Flak, Macháčová, Mgr. Ďurina 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Dotácia vo výške 9.000,- € pre SENIOR DD a SS nebola schválená.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za druhý návrh, a to dotáciu vo výške 7.000,- €. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: PharmDr. Sedlárová, Flak, Macháčová, Mgr. Ďurina,  

PROTI: Sedlár, Gális, Bc. Šišková 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci schválili dotáciu pre SENIOR DD a SS vo výške 7.000,- €. 

 

 Mgr. Ďurina predniesol návrh o schválenie dotácie pre OTJ vo výške 15.000,- €. SEK sa 

dohodla, že je potrebné brať do úvahy volebné obdobie, kde dôjde k zmene OZ, navrhujú 

zachovať výšku dotácie z doterajších období, teda 12.000,- €. SEK berie do úvahy zvyšujúce 

sa vstupné náklady OTJ a navrhuje ponechať priestor novému OZ, ktoré môže túto výšku 

dotácie prehodnotiť.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh, dotáciu pre OTJ vo výške 15.000,- €.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Sedlár, Gális, Bc. Šišková 

PROTI: PharmDr. Sedlárová, Flak, Macháčová, Mgr. Ďurina 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ neschválili žiadosť OTJ o dotáciu vo výške 15.000,- €. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, dotáciu pre OTJ vo výške 12.000,- €.  
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: PharmDr. Sedlárová, Flak, Macháčová, Mgr. Ďurina  

PROTI: Sedlár, Gális,  

ZDRŽAL SA: Bc. Šišková 

 

Poslanci OZ schválili žiadosť OTJ o dotáciu vo výške 12.000,- €. 

 

4. Rozpočet výdavkov a príjmov 2015 - 2017 

 

Ekonómka obce Ing. Gerhátová predniesla rozpočet výdavkov a príjmov 2015 – 2017, ktorý je 

priložený k zápisnici. Nebude naplnená výška podielových daní. Dotácie pre učiteľov sú 

zakomponované v podielových daniach, takéto informácie získali zo školenia. Priestor vidí 

v daniach za pozemky, psa, zmeny nastali, že môžeme vyberať dane z prenosnej unimobunky (z 

toho však výjde veľmi nízka daň). Nutne musíme vyriešiť odvoz komunálneho odpadu, treba 

zvýšiť poplatky, pretože i tak v okolitých obciach máme poplatok za TKO najnižší.  

Mgr. Ďurina sa informoval, kde konkrétne a aký poplatok majú za odvoz TKO.  

Ing. Gerhátová spomenula, napríklad v Urminciach majú poplatok vo výške 18,- €.  

Poslanec Flak sa spýtal, či je táto suma rovnaká aj pre deti.  

Ing. Gerhátová mu odpovedala, že sa to nerozlišuje, lebo je stanovená metodika výpočtu. 

V zákone nie je umožnené znížiť poplatok  za odvoz TKO pre deti. Ďalej Ing. Gerhátová 

informovala, že sa nám darí vyberať dlhy za odpad, i keď nie na 100 %. Tak isto je aj priestor na 

zvýšenie cintorínskych poplatkov.  

Mgr. Ďurina sa informoval, koľko bolo v rozpočte naplánované na komunálny odpad.  

Ing. Gerhátová odpovedala, že sa bude musieť do položky pridať min. 2.000 - 2.500,- €, pretože 

to nie je v rozpočte vykryté. Zmluva so Schwarz EKO je iba do konca roka, je nutné riešiť do 

budúceho roka. Ďalej informovala, že čo sme ušetrili na splátke istiny, pohltia nám originálne 

kompetencie a to hlavne v MŠ Horné Obdokovce. Treba si určiť kapacitu MŠ, nakoľko sa potom 

financie kolíšu. Aj z dôvodu aby bolo zrejmé koľko lôžok, nie koľko je vydaných rozhodnutí.  

P. Rybanová dodala, že kapacita je 42 detí, ale mohlo by byť (podľa výpočtov) maximálne 48 

detí. Presťahovala sa jedna trieda, kapacitne podľa hygieny je to 17 detí v jednej triede a obecný 

úrad musí na to vytvoriť podmienky.  

Mgr. Ďurina poznamenal, že je potrebné s novými poslancami OZ  vyriešiť a stanoviť kapacitu 

MŠ tak, aby sa vyhovelo potrebám rodičov, ktorý si chcú dieťa umiestniť do MŠ.  

Riaditeľka ZŠ Mgr. Martonková dodala, že ak obecný úrad nevýjde v ústrety MŠ, potom nám 

deti odídu a nepôjdu ani do ZŠ.  

Ing. Gerhátová informovala, že je potrebné ešte zapracovať do rozpočtu zvýšenie miezd, nárast 

PHM, opravy.  

Mgr. Ďurina za SEK informoval, že návrh rozpočtu prerokovali, mali k nemu pripomienky, ktoré 

sú uvedené v zápisnici SEK, ale počas tohto zastupiteľstva sme ich odkonzultovali s ekonómkou 

a zapracovali aj do zápisnice SEK. Odporúčajú schváliť rozpočet.  

 

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu schváliť rozpočet výdavkov a príjmov na rok 2015 – 

2017.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh rozpočtu výdavkov a príjmov 2015-2017.  
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5. Organizačné záležitosti 

 

Organizačné záležitosti na prerokovanie predložila starostka obce MVDr. Jana Martonková. 

 

 Žiadosť o finančný príspevok na ŠKD (priložené k zápisnici) 

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. Mgr. Ďurina predniesol za SEK, že po zvážení 

všetkých okolností navrhujú schváliť príspevok vo výške 1.000,- €.  

Ing. Gerhátová dodala, že ŠKD peniaze dostáva a vyberajú si aj členské. Na školu išlo 

22.000,- € z kapitálových výdavkov, mimoriadne boli tento rok dofinancovaní na 100 %. 

Odporučila hľadať prostriedky sponzorským spôsobom.  

Mgr. Ďurina dodal, že SEK si myslela, že ide o dotáciu k budúcemu roku.  

Ing. Gerhátová odpovedala, že je vhodné včas sa stretnúť aby sme si veci ujasnili. Ďalej 

dodala, že sme vychádzali z koeficientov, kde je zapracované materiálne vybavenie 

energie, platy. Na rok 2014 bol ŠKD plne vykrytý a dostali finančné prostriedky 

z kapitálových výdavkov.  

Riaditeľka ZŠ Mgr. Martonková informovala, že túto žiadosť predniesla ešte od 

predchádzajúcej riaditeľky Mgr. Kišacovej.  

Poslanec Flak sa spýtal Mgr. Martonkovej či táto suma vykryje pomôcky. Odpovedala 

mu, že by to bolo vykryté.  

Mgr. Ďurina sa spýtal, či by nebol problém 1,5 mesiaca vydržať a potom by bolo 

potrebné osloviť sponzorov.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh, schváliť finančný príspevok ŠKD vo 

výške 1.000,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Bc. Šišková, Macháčová 

PROTI: Sedlár, Flak, Gális, Mgr. Ďurina 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová,  

 

Poslanci návrh zamietli.  

 

Mgr. Ďurina vyžiadal stanovisko hlavného kontrolóra. Ing. Pozdech predniesol návrh, 

aby sa to odložilo. PharmDr. Sedlárová súhlasila s návrhom kontrolóra.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh Ing. Pozdecha, odložiť schválenie žiadosti 

ZŠ s MŠ o finančný príspevok na ŠKD vo výške 1.000,- €. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Sedlár, PharmDr. Sedlárová 

PROTI: Macháčová, Flak, Mgr. Ďurina, Gális 

ZDRŽAL SA: Bc. Šišková 

Poslanec Flak dal návrh schváliť finančný príspevok ŠKD vo výške 500,- €. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh, schváliť finančný príspevok ŠKD vo 

výške 500,- €.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Bc. Šišková, PharmDr. Sedlárová, Flak, Gális, Mgr. Ďurina  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: Sedlár, Macháčová 
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Starostka vyzvala ekonómku obce Ing. Gerhátovú, aby zmenila rozpočet v sume 500,- €. 

Spýtala sa poslancov či súhlasia s presunom z položky riadenia obce. Starostka vyzvala 

poslancov hlasovať za presun v rozpočte v sume 500,- € z položky riadenia obce.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI:  

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ schválili presun v rozpočte v sume 500,- € z položky riadenia obce.  

 

 Žiadosť o vydanie územnoplánovacej informácie – Boris Sedlár (priložené 

k zápisnici) 
Starostka predniesla žiadosť poslancom a na základe informácií stavebného úradu, 

vysvetlila, že sa má postupovať podľa stavebného zákona § 32 a nie podľa zákona 

obecnom zriadení. Vzhľadom na to, že obec nemá aktuálny územný plán a daná 

nehnuteľnosť nie je vlastníctvom obce. OZ nemôže vydať záväznú územnoplánovaciu 

informáciu, môže vziať na vedomie a vydať nezáväzné vyjadrenie. Navrhuje túto žiadosť 

vziať len na vedomie a odpovedať mu v zmysle informácie stavebného úradu.  

Mgr. Ďurina dodal, že pokiaľ nie je územný plán, ani sa to nemá riešiť.  

 

Žiadosť o vydanie územnoplánovacej informácie sa berie na vedomie. 

 

 Žiadosť o odpredaj pozemku – Patrik Uhlík (priložené k zápisnici) 

Starostka poznamenala, že vzhľadom na to, že v geometrickom pláne, ktorý nám bol 

dodaný spolu so žiadosťou nebola zakreslená miestna komunikácia a nie je zrejmé, či je 

tam zahrnutá aj povrchová kanalizácia ako súčasť cestného telesa. V takom prípade obec 

nemôže pozemok odpredať. Odporúča túto situáciu prešetriť na mieste, teda aj s pánom 

Uhlíkom, komisii pre ochranu verejného poriadku, stavby a životné prostredie OZ (ďalej 

len KOVP) a pripraviť na schválenie na ďalšom obecnom zastupiteľstve.  

 

Žiadosť o odpredaj pozemku sa berie na vedomie a prerokuje ju KOVP.  

 

 Žiadosť Zuzana Butkajová - kaderníctvo (priložené k zápisnici) 

Starostka predniesla žiadosť a dodala, že nedoporučuje schváliť zámenu priestoru hlavne 

z bezpečnostných dôvodov, nakoľko požadované priestory majú spoločný vstup s poštou. 

Obec iné priestory nevlastní, kde by si pani Butkajová mohla premiestniť kaderníctvo.  

Mgr. Ďurina za SEK predniesol návrh a taktiež nedoporučuje zameniť priestor z hľadiska 

bezpečnosti. Navrhujú zachovať ambulanciu, v prípade ak bude viac detí.  

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu za návrh o zamietnutie žiadosti.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Žiadosť Zuzany Butkajovej – kaderníctvo o výmenu prenajatých priestorov určených na 

podnikanie, poslanci OZ jednohlasne zamietli.  
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 Žiadosť o preplatenie dovolenky (priložené k zápisnici) 

Starostka predniesla žiadosť o preplatenie dovolenky, ku dňu skončenia volebného 

obdobia. Vyzvala SEK, aby sa vyjadrili k danej žiadosti. 

Mgr. Ďurina za SEK informoval, že danú žiadosť prerokovali. Ide o preplatenie 

dovolenky 10 dní za rok 2013 a alikvotnú časť z roku 2014. SEK skonštatovala, že zákon 

preplatenie nevyčerpanej dovolenky umožňuje, ale vyjadrujú výhradu k počtu 

nevyčerpaných dní. SEK nezaznamenala tak závažnú pracovnú činnosť obecného úradu, 

ktorá by starostke obce bránila k pravidelnému čerpaniu dovolenky. Navyše, starostka 

obce má svojho zástupcu, ktorý je poverený ju kedykoľvek zastupovať, takže podmienky 

na čerpanie dovolenky boli vytvorené. SEK navrhuje schváliť žiadosť o preplatenie 

dovolenky.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za tento predložený návrh.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili žiadosť starostky obce o preplatenie zostatku dovolenky 

po ukončení funkčného volebného obdobia.  

 

 Správa o činnosti 

Starostka predniesla správu o činnosti obecného úradu od posledného obecného 

zastupiteľstva.  V skrate povedala, že sa opravila cesta smerom do Ludaníc, aj keď boli 

k tomu pripomienky. Obecný úrad poskytol autobus na púť do Šaštína a návštevu 

Bánova. Konalo sa posedenie pre  dôchodcov. V tomto týždni sa ukončuje čistenie 

potoka. Odovzdali sme projekt na multifunkčné ihrisko, projekt na rekonštrukciu 

telocvične, SENIOR-u a obecného úradu. Zabezpečujeme bežný chod obce, opravili sa 

poruchy elektrického vedenia, upravili sa cintoríny na sviatok všetkých svätých.  

Poslanec Flak sa informoval, či sa aj v Obsolovciach opravovalo elek. vedenie.   

Starostka informovala, že sme požiadali elektrikárov o kríže na elektrické drôty, pretože 

v nepriaznivom počasí a silných vetroch sa káble prekrižovali a dochádzalo k skratom. 

Odporučila zaoberať sa likvidáciou tují na cintoríne v Obsolovciach, nakoľko počas 

silných vetrov ohrozili majetok občanov. Taktiež aj na cintoríne v Horných 

Obdokovciach sa neustále lámu konáre. Poďakovala za spoluprácu obecnému 

zastupiteľstvu a oficiálne sa chce poďakovať na ustanovujúcom obecnom zastupiteľstve.  

 

 

6. Diskusia 

 

Starostka obce otvorila diskusiu. 

 

PharmDr. Sedlárová v mene všetkých poslancov poďakovala starostke obce MVDr. Jane 

Martonkovej za jej obetavú prácu. Starostka sa poďakovala za milé prekvapenie.  

 

Pokračovalo sa v diskusii. 

Pán Peter Gális informoval o tom, že v priestoroch záhrady zdravotného zariadenia, pán Búbela 

chová sliepky, i to, že tam býva otvorená brána a mala by sa uzamykať, aby sa tomuto zabránilo. 

Poslanec Mgr. Ďurina dodal, že v skutočnosti i keď on navštívil lekára, všimol si, že sa v záhrade 

pasú sliepky a navrhol, aby obecný úrad spísal žiadosť a pána Búbelu na to upozornil, nakoľko je 

to majetok obce. 
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Starostka poznamenala, že sa táto skutočnosť predloží KOVP a žiada ich o prešetrenie.  

Poslanec Flak informoval, že táto správa nebude zaznamenaná v návrhu na uznesenie, nakoľko 

ide len o diskusiu.   

 

7. Návrh na uznesenie 

 

Poslanec Flak predniesol návrh na uznesenie. Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na uznesenie bol schválený.  

 

8. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a rokovanie 

o 20,10 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková      Ing. Monika Laciková 

             starostka obce              zapisovateľka 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

Gabriela Macháčová 

 

Jozef Sedlár 
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Uznesenie 

z 25. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného  

dňa 06. 11. 2014 

__________________________________________________________________________ 

 

 

A. S c h v a ľ u j e : 

 

1. Program rokovania OZ so zapracovanými zmenami 

2. Návrhovú komisiu: poslancov p. Flak, Bc. Šišková, Mgr. Ďurina  

3. Overovateľov zápisnice: poslancov p. Sedlár, p. Macháčová 

4. Dotáciu z rozpočtu obce pre Senior DD a SS, v sume 7.000,- € 

5. Dotáciu z rozpočtu obce pre Dobrovoľný hasičský zbor H. Obdokovce občianske 

združenie vo výške 1.000,- € 

6. Dotáciu z rozpočtu obce pre OTJ v sume 12.000,- € 

7. Príspevok pre príspevkovú organizáciu Rozvoj vo výške 800,- € 

8. Rozpočet výdavkov a príjmov na obdobie rokov 2015 – 2017 so zapracovanými zmenami  

9. Žiadosť ZŠ s MŠ o finančný príspevok na ŠKD vo výške 500,- € 

10. Zmenu rozpočtu na rok 2014 ohľadom presunu finančného príspevku pre ŠKD vo výške 

500,- € 

11. Žiadosť starostky obce o preplatenie zostatku dovolenky po ukončení funkčného 

volebného obdobia 

12. Návrh na uznesenie 

  

B. N e s c h v a ľ u j e : 

  

1. Dotáciu z rozpočtu obce pre Senior DD a SS v sume 9.000,- € 

2. Dotáciu z rozpočtu obce pre OTJ v sume 15.000,- € 

3. Návrh o odloženie žiadosti ZŠ s MŠ o finančný príspevok na ŠKD vo výške 1.000,- € 

4. Žiadosť ZŠ s MŠ o finančný príspevok na ŠKD vo výške 1.000 €  

5. Žiadosť pani Zuzany Butkajovej o výmenu prenajatých priestorov určených na 

podnikanie 

  

C. B e r i e   n a   v e d o m i e : 

 

1. Správu o kontrole plnenia uznesení od posledného rokovania OZ 

2. Žiadosť o vydanie územnoplánovacej informácie pre pána Borisa Sedlára 

3. Žiadosť o odpredaj pozemku Patrikovi Uhlíkovi, žiadosť sa preverí v komisii KOVP 

a bude prerokovaná na najbližšom zastupiteľstve 

4. Správu o činnosti obecného úradu od posledného rokovania OZ  
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MVDr. Jana Martonková  

           starostka obce  

    

 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

Gabriela Macháčová 

 

Jozef Sedlár 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 


